

東華三院 黃大仙簽品哲理中心 世界紀錄碑銘揭幕儀式 World Record Inscription Unveiling Ceremony of TWGHs Wong Tai Sin Fortune-telling and Oblation Arcade

黃大仙簽品哲理中心現時設有161個解簽檔，獲世界紀錄協會認證為「世界上解簽檔最多的建築物」。為慶祝中華人民共和國成立75周年及黃大仙簽品哲理中心邁向35周年，本院特別將證書製成碑銘，並舉行世界紀錄碑銘揭幕儀式。碑銘將放置於中心內，供公眾欣賞。

Wong Tai Sin Fortune-telling and Oblation Arcade, which boasts as many as 161 fortune-telling stalls, has been certified by the World Record Association as "The Building with Largest Number of Soothsayers' Stalls in the world". In celebration of the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China and the 35th Anniversary of the TWGHs Wong Tai Sin Fortune-telling and Oblation Arcade, TWGHs had the certificate inscribed on a plaque, followed by a World Record Inscription Unveiling Ceremony. The Inscription will be placed in the Arcade for public viewing.



在喬色園主席黎澤森先生（右）見證下，黃大仙民政事務專員胡鉅華太平紳士（左）將世界紀錄證書頒發予鄧明慧主席（中）。
In the presence of Mr. LAI Chak Sum (right), Chairman of Sik Sik Yuen, Mr. WU Kui Wah, Thomas, JP (left), District Officer (Wong Tai Sin), presented the world record certificate to Ms. TANG Ming Wai, Mandy (centre), the Chairman.



東華三院馬振玉紀念中學 30周年校慶暨鑑證實驗室開幕禮 30th Anniversary Celebration Ceremony cum Opening of Forensic Laboratory of TWGHs C.Y. Ma Memorial College

該校成立30年來，一直秉承東華三院「興學育才」的使命，近年亦透過不同的STEAM教育項目，培養學生的創新思維。馬振玉慈善基金主席馬漢寧博士太平紳士（中）代表基金向學校捐贈50萬元支票，以支持該校STEAM教育，並由本院主席兼名譽校監鄧明慧女士（右）陪同副主席兼校監何猷啟先生（左）代表接受。

Established 30 years ago, the school always adheres to the Group's mission to promote education and nurture the youngsters. In recent years, the school has also fostered students' innovative thinking through various STEAM education programmes. Accompanied by Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right), the Chairman cum Honorary School Supervisor, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left), Vice-Chairman cum School Supervisor, received on behalf of the school a donation cheque of HK\$500,000 from the CYMA Charity Fund, represented by Dr. MA Hon Ning, Albert, JP (centre), Chairman of the Fund, in support of the school's STEAM education.



一眾嘉賓主持鑑證實驗室開幕禮。
The guests officiated at the Kick-off Ceremony of the Forensic Laboratory.



東華三院吳祥川紀念中學40周年校慶典禮 40th Anniversary of the founding of TWGHs S.C. Gaw Memorial College

該校春風化雨40載，一直堅守東華三院「全人教育」的辦學理念，近年更推出多樣化的內地交流活動，培養師生的國民身分認同。主禮嘉賓香港科技大學工商管理學院經濟學系課程副主任及商學教育副教授蕭錦榮博士（右七）與本院主席兼名譽校監鄧明慧女士（左七）、甲午年主席兼校監施榮恆BBS太平紳士（右五）及其他嘉賓主持AI多媒體學習室及AI科學實驗室啟動禮。

The school, which has been fulfilling its role as a conscientious educator for 40 years, always adheres to the Group's mission to promote "All-round Education". In recent years, the school has organised a variety of Mainland exchange activities to foster a sense of national identity among its students and teachers. Dr. SIU Kam Wing (right 7), Associate Professor of Business Education, Department of Economics, cum Associate Director of Undergraduate Programs, School of Business and Management of The Hong Kong University of Science and Technology, our guest of honour, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 7), the Chairman cum Honorary School Supervisor, Mr. SZE Wing Hang, Ivan, BBS, JP (right 5), Chairman 2014/2015 of TWGHs cum School Supervisor, and other guests officiated the Kick-off Ceremony of the AI Multimedia Learning Centre and AI Science Laboratory.

